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PROCES – VERBAL 
 

încheiat în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local Municipal Brăila din data de  
28.11.2019, ora 09:00 – sala Companiei de Utilităţi Publice “Dunărea” S.A.  Brăila 

 
 
  

Domnul Drăgan Ion, Secretarul Municipiului Brăila: 
 Doamnelor şi Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 În conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (2) și alin. 
(3) lit. a) și ale art. 135 alin. (4) din O.U.G. nr. 57/2019, privind Codul administrativ, prin 
Dispoziţia Primarului Municipiului Brăila nr. 4351/22.11.2019, a fost convocată şedinţa 
ordinară a Consiliului Local Municipal Brăila. 

Doamnelor şi Domnilor consilieri, 
Conform art. 138 alin. (15) din O.U.G. nr. 57/2019, privind Codul administrativ, cu 

modificările și completările ulterioare, un exemplar din procesul – verbal al şedinţei ordinare 
din data de 31.10.2019 a fost pus la dispoziţia dumneavoastră în timp util, în vederea 
lecturării conţinutului, iar în urma verificării acestuia s-a constatat că nu au fost observaţii la 
comisii, drept pentru care vă supun spre aprobare procesul – verbal menţionat anterior. 
 - Cine este pentru ? 
 - Cine se abţine ? 

- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, procesul – verbal a fost aprobat. 
Prin  H.C.L.M. Brăila nr. 655/31.10.2019 a fost ales ca preşedinte de şedinţă pentru 

luna noiembrie 2019, domnul consilier local municipal PĂTĂRLĂGEANU VALENTIN, pe 
care îl invit să preia conducerea lucrărilor şedinţei. 
 

Domnul consilier PĂTĂRLĂGEANU VALENTIN, Președinte de ședință:  
Doamnelor şi domnilor consilieri, domnule Primar, stimaţi invitaţi vă asigur că lucrările 

prezentei şedinţe se vor desfăşura în conformitate cu prevederile art. 137 din O.U.G.           
nr. 57/2019, privind Codul administrativ, iar în acest sens vă informez că, în urma apelului 
nominal făcut de domnul Drăgan Ion, Secretarul Municipiului Brăila, sunt prezenţi 24 
consilieri, lipsește motivat doamna Neacșu Cornelia, iar domnii consilieri Caranica George – 
Marius și Neta Marian au anunțat că întârzie, astfel şedinţa fiind legal constituită. 

Doamnelor şi domnilor consilieri, vă informez că la lucrările şedinţei ordinare de 
astăzi participă ca invitaţi următorii: 
 - directorii societăţilor Consiliului Local Municipal; 

- directorii Direcţiilor și Serviciilor C.L.M. Brăila; 
 - mass – media locală; 

- alţi invitaţi. 
 Doamnelor şi domnilor consilieri, aşa cum aţi luat la cunoştinţă prin convocarea făcută, 
vă propun spre aprobare proiectul ordinii de zi. 
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Domnul DRĂGAN ION, Secretarul Municipiului Brăila: 
Înainte de a discuta proiectul ordinii de zi, avem în sală un grup de cetățeni care 

doresc să se adreseze Consiliului Local Municipal. Sunteți de acord cu această intervenție?  
Cu unanimitate de voturi s-a aprobat luarea cuvântului în consiliul local de către 

reprezentantul acestor cetățeni.   
Vă rog ca intervenția să fie concisă, să nu depășească 5 miute, iar persoana care va 

lua cuvântul să se prezinte. 
 
Doamna Mirela Drăgățan, reprezentant al locuitorilor cartierului Caporal Mușat: 
Bună ziua! Mă numesc Mirela Drăgățan și sunt reprezentantul locuitorilor cartierului 

Caporal Mușat. Cu permisiunea dumneavoastră aș vrea să vă expun câteva din problemele 
majore pe care le întâmpină locatarii de acolo.  

Terenul este concesionat pe o perioadă de 49 de ani de către un dezvoltator imobiliar, 
iar la momentul actual, suntem peste 100 de familii care locuiesc în acest cartier. Avem însă 
o problemă majoră cu apa potabilă. Dezvoltatorul a acumulat datorii de peste 200 de mii de 
lei la C.U.P. Dunărea. Dacă nu se plătesc aceste datorii, soluția este oprirea apei potabile. 
Cerem sprijin din partea dumneavoastră pentru că suntem la capătul puterilor.  

Acolo trăim o mână de oameni, bine intenționați și ceea ce ne dorim este să avem 
contracte individuale la apă, pentru a putea trăi decent. Mulți dintre noi ne-am vândut casele, 
apartamentele și avem credite la bancă pe o perioadă 20-30 de ani.  

De asemenea, stadiul drumurilor este deplorabil. Terenul este împărțit în două loturi. 
Pe lotul unu, dezvoltatorul a reușit să betoneze, însă pe lotul doi vă spun că nici pe câmp nu 
sunt drumuri cum sunt aici. Eu provin dintr-un sat de la limita județului Brăila cu județul Buzău 
și vă spun că pe ulițe este asfaltat. Personal mi-am schimbat două rânduri de amortizoare de 
când locuiesc acolo. Nu avem nici iluminat public. Am înțeles de la dezvoltator că s-a 
executat lucrarea, dar nefiind predată către primărie nu putem beneficia de iluminat public.  

Între șoseaua Buzăului și cartier Caporal Mușat este un teren care aparține primăriei 
și care la momentul actual este o sursă de infecție. Terenul este plin de deșeuri, de moluz, 
de gunoaie de la diferite persoane, iar de acolo provin șobolani și alte rozătoare care ne pun 
copiii în pericol.  

De asemenea, nu există drum de acces între șoseaua Buzăului și Calea Călărașilor.     
Nu aș vrea să depășesc timpul care mi s-a acordat și eu cred că am atins cele mai 

importante și cele mai astringente probleme pe care le avem la momentul actual, pentru care 
vă implor să găsim o soluție, astfel încât să avem o viață normală și civilizată. Vă mulțumesc! 

*Notă: În sala de ședință au sosit și domnii consilieri Caranica George – Marius și 
Neta Marian, din acest moment fiind prezenți 26 de consilieri. 

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Am să vă dau un răspuns parțial în acest moment. Am avut multe întâlniri cu locatarii 

de la Caporal Mușat, atât la Primăria Municipiului Brăila, cât și la dânșii în cartier. Cu anumite 
aspecte i-am putut ajuta, iar cu altele care nu țin de Primăria Municipiului Brăila, doar am 
discutat cu dezvoltatorul și l-am determinat pe acesta să vină la întâlnirea cu locatarii pentru 
că nu mai răspundea la telefon. Ca să luăm pe scurt toate problemele ridicate, putem spune 
așa: datoriile la apă se constituie din două datorii. Una, cred că cea mai mare, este a 
dezvoltatorului din perioada lucrărilor din cartier, iar cealaltă este urmare a faptului că unii din 
locatari nu și-au plătit apa de mai mult de un an de zile, în timp ce alții, de bună credință, așa 
cum sunt cei care au venit astăzi aici, plătesc apa și încearcă să-i determine și pe ceilalți să 
facă la fel. A fost un blocaj la C.U.P. Dunărea, doarece niște cetățeni, care nu aveau contract 
cu cei de la C.U.P. Dunărea, doreau să plătească în numele dezvoltatorului.  
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Am să vă citesc un mesaj al unui vecin de-al dumneavoastră din cartier pe care mi l-a 
transmis săaptamâna aceasta: „Bună ziua! Astăzi am fost în audiență la directorul C.U.P. 
Dunărea, împreună cu doamna Ana Boghină.  

C.U.P. Dunărea a notificat deja dezvoltatorul, însă documentul s-a întors, pentru că nu 
a fost găsit sediul din București. Le-am dat adresa biroului de pe B-dul Al.I. Cuza și mail-ul 
personal al dezvoltatorului și astăzi se retransmite acea notificare. În paralel, locuitorilor de la 
Caporal Mușat li se vor înainta o hârtie și aceștia vor putea să strângă în nume personal 
sumele pentru plata apei consumate, astfel încât aceasta să fie plătită și noi să putem emite 
pretenții ulterior.  

De asemenea, în aceste zile C.U.P. Dunărea va da și un comunicat de presă cu 
privire la problemele datoriei la apă a dezvoltatorului care a pierdut în instanță procesele cu 
C.U.P. Dunărea. În plus, directorul C.U.P. Dunărea ne va ajuta să plătim individual datoriile și 
va anunța casieriile să primească bani de la fiecare proprietar, cu mențiunea pe verso a 
chitanței a datelor celui care achită. Marea noastră problemă, a celor de la Caporal Mușat, 
este că dezvoltatorul nu mișcă un deget pentru a-și achita datoria.  

Având în vedere că locatarii sunt de bună credință și numărul celor care nu au achitat 
este foarte mic, nu o să rămâneți fără apă. Pe de altă parte, trebuie să înțelegeți că C.U.P. 
Dunărea este o societate controlată de Curtea de Conturi și întrebată ce măsuri a luat pentru 
recuperarea datoriilor. Scopul acestui litigiu între dezvoltator și C.U.P. Dunărea, este ca în 
final datoria să fie plătită și toți locatarii din acel cartier să poată să-și încheie contracte 
individuale la apă. Drumurile din cartierul dumneavoastră intră conform contractului de 
concesiune în sarcina exclusivă a dezvoltatorului. Noi am avut nenumărate întâlniri cu 
acesta, pentru a-l determina să demareze procedurile, dar n-am reușit din motive care țin de 
intențiile dânsului.  

Așteptăm să dea drumul la iluminat, pentru ca ulterior, rețeaua să fie preluată de 
Primăria Municipiului Brăila. V-a promis că va da drumul la iluminat, însă nu a făcut acest 
lucru nici până în prezent.  

Referitor la terenul viran de lângă dumneavoastră, acesta a fost scos la licitație 
publică de mai multe ori. O societate din București chiar a câștigat licitația însă, ulterior a 
refuzat semnarea contractului. Urmează să fie scos la licitație.  

Drumul prevăzut în planul urbanistic zonal dintre șoseaua Buzăului și Calea 
Călărașilor intră în sarcina noului contractant. Când am venit la Primăria Municipiului Brăila, 
acolo era un contract care avea termene depășite și pe care l-am reziliat, ca urmare a 
nerespectării obligațiilor contractuale.     

Acestea sunt lucrurile pe care vi le pot spune în momentul de față și vă asigur de 
susținerea Primăriei Municipiului Brăila și a tuturor consilierilor, astfel încât să nu rămâneți 
fără apă dintr-un motiv care nu vă este imputabil dumneavoastră, ci dezvoltatorului.  

În paralel, v-aș ruga să-i determinați pe cei care nu au dorit să plătească apa de peste 
un an de zile, oameni care au o poziție destul de importantă în societatea noastră și care ar 
trebui să urmărească chiar respectarea legilor, să-și plătească apa. 

 
Domnul consilier Ioniță Ion - Sorin: 
Cum se poate plăti în nume propriu? Asta n-am înțeles. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Se poate. S-a rezolvat acest aspect deja.  
 
Domnul consilier Ioniță Ion - Sorin: 
Am înțeles. Mulțumesc! 
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Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
După achitarea datoriei inițiem și procedura de preluare a rețelei și încheiere a 

contractelor individuale de apă. Am trecut de acel impas în care oamenii doreau să plătească 
și nu puteau. Eu sunt ferm convins că cei din sală sunt oameni de bună credință, care nu au 
datorii, însă există acele persoane, plus dezvoltatorul, care refuză să plătească.  

 
Domnul consilier Căprariu Lucian: 
Problemele vor continua acolo și cred că pe toată perioada de concesiune și până se 

va închide șantierul. Nu ar fi o soluție durabilă să înceteze, de comun acord, contractul de 
concesiune și oamenii să poată cumpăra terenul? 

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Le-au cumpărat. 
 
Domnul consilier Căprariu Lucian: 
Proprietarii? 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Da. Cei care au dorit. Cei care nu doresc să le cumpere, au concesiune în continuare. 

În momentul în care doresc, le pot cumpăra. 
 
Domnul consilier Căprariu Lucian: 
Noi am încasat banii, nu? 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Da.  
 
Domnul consilier Căprariu Lucian: 
Atunci ar trebui să închidă contractul de concesiune și să preluăm noi tot ceea ce ține 

de utilități. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Domnule consilier, este ilegal ceea ce ne propuneți. Falsificăm o licitație. 
 
Domnul consilier Căprariu Lucian: 
Încheiem contractul de licitație de comun acord.  
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Domnule Secretar, vă rog să răspundeți dumneavoastră. 
 
Domnul consilier Căprariu Lucian: 
Avem o responsabilitate față de acești oameni. Municipalitatea a dat în concesiune 

pentru dezvoltarea unui proiect care nu este dus la bun sfârșit. Ați vorbit de bună credință, 
însă, dezvoltatorul probabil întâmpină probleme comerciale și nu poate duce contractul la 
bun sfârșit. Ați încercat încheierea amiabilă a contractului de concesiune? 

 
Domnul Drăgan Ion, Secretarul Municipiului Brăila: 
Față de intervenția domnului consilier Căprariu aș dori să precizez două elemente. În 

primul rând discutăm despre contractele încheiate de dezvoltator și fiecare persoană care a 
achiziționat un imobil în acea zonă.  
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Acele contracte au clauze care sunt supuse înțelegerii părților și constituie legea 
părților. Pe de altă parte, există contractul de concesiune care a fost încheiat între Primăria 
Municipiului Brăila și dezvoltator. Municipiul Brăila urmărește executarea acelor clauze din 
contract, așa cum el a fost perfectat, dar nu ne putem asuma în niciun caz obligațiile care 
revin dezvoltatorului în acel contract. 

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Ca istoric din punct de vedere al termenului acel contract nu a fost încheiat în 

mandatul actualului Consiliu Local, ci anterior acestuia, în urma unei licitații publice. Orice 
ingerință a noastră, cât și preluarea de către Primăria Municipiului Brăila a unor obligații a 
dezvoltatorului se vor finaliza în cele din urmă cu dosare penale pentru cei care aprobă acele 
lucruri, deoarece se poate interpreta că licitația ar fi trucată.  

 
Doamna consilier Bucur Claudia - Raluca: 
Există deja o problemă în acest contract între primărie și dezvoltator. El nu își achită 

datoriile. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Doamnă consilier, contractul de concesiune prevede plata unei redevențe. 
 
Doamna consilier Bucur Claudia - Raluca: 
Este vorba de o datorie a dezvoltatorului. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Nu confundați, doamnă consilier juridic. 
 
Doamna consilier Bucur Claudia - Raluca: 
Nu le confund. O soluție acolo trebuie să existe. Are un contract cu primăria și datorii 

la C.U.P. Dunărea. Nu există nicio clauză? Puțin mai devreme ați spus că puteți face ceva 
etic, moral. 

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Vă invit la Primărie să citiți contractul. 
 
Doamna consilier Bucur Claudia - Raluca: 
Vin. O să vedem, poate există posibilitatea să intervenim asupra contractului de 

concesiune. 
 
Domnul Drăgan Ion, Secretarul Municipiului Brăila: 
Dacă s-au închis discuțiile pe acest subiect vă propun să trecem la ordinea de zi.   
Vreau să vă aduc la cunoștință, că materialele au fost puse la dispoziția 

dumneavoastră pe platforma clm.primariabraila.ro. Tot aici au fost încărcate modificări aduse 
la punctele referitoare la: Transmiterea în administrarea Serviciului de Utilitate Publică de 
Administrare şi Gospodărire Locală Brăila, a unor bunuri publice – locuri de joacă, înscrise in 
inventarul domeniului public al Municipiului Brăila actualizat conform H.C.L.M. 325/2011, la 
cap.G6- Spații verzi, locuri de joacă și parcări. și Propunerea de emitere a unei Hotărâri de 
Guvern referitoare la „Transmiterea unei părți din imobilul 567, situat în Brăila, Calea 
Călăraşilor nr.236, înscris în Cartea Funciară nr. 92878, din domeniul public al statului şi din 
administrarea Ministerului Apărării Naţionale, în domeniul public al Municipiului Brăila”.  
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 În conformitate cu prevederile art. 135 alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019, se 
suplimentează proiectul ordinii de zi inițial prezentat, cu următorul proiect de hotărâre: 

Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Neexercitarea 
dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, str. Împăratul 
Traian nr. 10 (teren + Ap. 1, NCP 78538-C1-U2 + Ap. 2, NCP 78538-C1-U3). 

 
Domnul consilier PĂTĂRLĂGEANU VALENTIN, Președinte de ședință:  
Se supune la vot suplimentarea proiectului ordinii de zi cu proiectul de hotărâre 

privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în 
Brăila, str. Împăratul Traian nr. 10 (teren + Ap. 1, NCP 78538-C1-U2 + Ap. 2, NCP 78538-
C1-U3). 

- Cine este pentru ? 
 - Cine se abţine ? 

- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost introdus pe ordinea de zi. 
 

Supunem la vot ordinea de zi cu modificările precizate de domnul Drăgan Ion, 
Secretarul Municipiului Brăila. 

 
1) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Modificarea H.C.L.M. Brăila nr. 147/16.04.2019 referitoare la „Aprobarea numărului de burse 
şi a cuantumului unei burse pentru elevii de la cursurile cu frecvenţă din unităţile de 
învăţământ preuniversitar de stat, pe anul 2019”, cu modificările ulterioare.  

 
2) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Acordarea 

de granturi unităților de învățământ preuniversitar de stat de pe raza municipiului Brăila 
pentru premierea elevilor și cadrelor didactice cu rezultate deosebite în domeniul 
performanțelor școlare (media 10 la examenul de evaluare națională/bacalaureat) în anul 
școlar 2018-2019.  

 
3) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Acordarea 

de granturi unităților de învățământ preuniversitar de stat de pe raza municipiului Brăila 
pentru premierea elevilor și cadrelor didactice cu rezultate deosebite în domeniul 
performanțelor școlare (olimpiade școlare/competiții internaționale și naționale) în anul școlar 
2018-2019.  

 
4) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Rectificarea 

bugetului de venituri şi cheltuieli al Municipiului Brăila pe anul 2019.  
 
5) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Rectificarea 

bugetului de venituri şi cheltuieli al SERVICIULUI DE TRANSPORT PUBLIC LOCAL DE 
CĂLĂTORI ŞI ADMINISTRARE  PORTUARĂ BRĂILA,  pe anul 2019.  

 
6) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Rectificarea 

bugetului general centralizat al Municipiului Brăila pe anul 2019.  
 
7) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Rectificarea 

bugetului de venituri şi cheltuieli al REGIEI AUTONOME „ADMINISTRAŢIA ZONEI LIBERE 
BRĂILA”, pe anul 2019.  
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8) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea 
Planului de acţiuni sau de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de muncă ce 
urmează a fi prestate în anul 2020.  
 

9) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea, 
pentru anul 2020, a încheierii convențiilor provizorii pentru acordarea de servicii de asistență 
socială, încheiate între Consiliul Local Municipal Brăila, prin Direcția de Asistență Socială și 
asociația/fundația/cultul recunoscut în România selectată/selectat în baza Legii nr.34/1998. 

 
10) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Stabilirea numărului mediu lunar al legitimațiilor pentru care Direcția de Asistență Socială va 
asigura plata gratuității transportului urban cu mijloace de transport în comun de suprafaţă 
persoanelor cu dizabilități încadrate în gradul grav și accentuat de handicap, asistenților 
personali cât și însoțitorilor acestora, pentru anul 2020.  

 
11) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Modificarea H.C.L.M. Brăila nr.121/21.03.2019 referitoare la “Stabilirea componenţei 
nominale a echipei mobile pentru intervenţia de urgenţă în cazurile de violenţă domestică la 
nivelul Municipiului Brăila”.  

 
12) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Încetarea prevederilor articolului 2 din H.C.L.M. Brăila nr. 728/20.12.2018 referitoare la 
“Înfiinţarea ADĂPOSTULUI DE NOAPTE, prin reorganizarea Centrului Social de Găzduire in 
Regim de Urgenţă Brăila”.  
 

13) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea 
Notelor de fundamentare și a tarifelor pentru activitățile de punere în funcțiune, întreținere 
și trecere în conservare, inclusiv transport, a fântânilor arteziene, bazinelor ornamentale și a 
cișmelelor stradale de apă potabilă, începând cu anul 2020.  
 

14) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea 
proiectului “Stații de reîncărcare pentru vehicule electrice în Municipiul Brăila'', a 
documentației tehnico- economice faza I, a indicatorilor tehnico- economici, precum și 
depunerea acestuia în cadrul Programului privind reducerea emisiilor de gaze cu efect de 
seră în transporturi, prin promovarea infrastructurii pentru vehiculele de transport rutier 
nepoluant din punct de vedere energetic: stații de reîncărcare pentru vehicule electrice în 
municipiile reședințe de județ.  

 
15) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Modificarea 

H.C.L.M. Brăila nr.542/31.10.2018 referitoare la <Aprobarea documentației tehnico – 
economice Documentație de Avizare Lucrări Intervenții (DALI) și a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiţii „Sistem irigații Faleza Dunării”>.  
 

16) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Modificarea 
și completarea H.C.L.M. Brăila nr. 292/17.07.2017 referitoare la <Aprobarea indicatorilor 
tehnico – economici pentru obiectivul de investiții „Modernizare străzi Cartier Radu 
Negru”>, modificată prin H.C.L.M. Brăila nr. 295/25.06.2019.  

 
17) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Actualizarea datelor de identificare ale bunului denumit generic „Împrejmuire cimitirul 
Sfântul Constantin”, înscris în Inventarul domeniului public al Municipiului Brăila, actualizat 
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prin H.C.L.M. Brăila nr. 325/30.09.2011, la Capitolul G, Subcapitolul G10 – „Cimitire”, 
poziția nr. 5, conform procesului – verbal la terminarea lucrărilor nr. 14814/26.09.2019.  
 

18) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Completarea Capitolului G, Subcapitolul G11 – „Rețea de iluminat public”, aflat în 
Inventarul domeniului public al Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. nr.325/30.09.2011 
și completat prin H.C.L.M. nr. 167/29.06.2015, cu două noi poziții, conform procesului - 
verbal de recepție la terminarea lucrărilor nr. 11040/08.04.2019.  

 
19) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Completarea Capitolului G, Subcapitolul G11 - „Rețea de iluminat public”, aflat în 
Inventarul domeniului public al Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. Brăila 
nr.325/30.09.2011 și completat prin H.C.L.M. Brăila nr. 167/29.06.2015, cu două noi poziții, 
conform procesului - verbal de recepție la terminarea lucrărilor nr. 19419/21.06.2019.  
 

20) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Transmiterea în administrarea Serviciului de Utilitate Publică de Administrare şi Gospodărire 
Locală Brăila, a unor bunuri publice – locuri de joacă, înscrise in inventarul domeniului public 
al Municipiului Brăila actualizat conform H.C.L.M. 325/2011, la cap.G6- Spatii verzi, locuri de 
joacă și parcări.  
 

21) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Propunerea 
de emitere a unei Hotărâri de Guvern referitoare la „Transmiterea unei părți din imobilul 567, 
situat în Brăila, Calea Călăraşilor nr.236, înscris în Cartea Funciară nr. 92878, din domeniul 
public al statului şi din administrarea Ministerului Apărării Naţionale, în domeniul public al 
Municipiului Brăila”.  
 

22) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Completarea anexei nr. 2 la H.C.L.M. Brăila nr. 215/29.07.2015 referitoare la „Atribuirea în 
folosință gratuită, pe durata funcționării capacităților energetice și acordarea dreptului de a 
executa rețele subterane”, solicitantei Societatea de Distribuție a Energiei Electrice 
Muntenia Nord S.A., Sucursala de Distribuție a Energiei Electrice Brăila.  

 
23) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Completarea anexei nr.4 la H.C.L.M. nr.429/21.12.2015 - „Lista terenurilor ce aparţin 
domeniului public al Municipiului Brăila ce sunt sau pot fi ocupate de construcţii tip balcon, 
alei acces, extinderi spații comerciale, alte construcții autorizate”.  

 
24) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Închirierea 

prin încredințare directă a unui teren ce aparține domeniului public al Municipiului Brăila ce 
poate fi ocupat de construcții tip balcon, alei acces, extinderi spații comerciale, alte construcții 
autorizate, conform Regulamentului aprobat prin H.C.L.M. Brăila nr. 245/30.06.2017.  

 
25) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Perfectarea 

unui act adiţional la contractul de închiriere nr. 198/13.02.1997, încheiat între Municipiul 
Brăila şi Societatea MAVINUT S.R.L., în sensul majorării suprafeţei de teren de la 30,23 mp 
la 52,23 mp, teren ce aparține domeniului public al Municipiului Brăila, situat în Calea 
Călărașilor, în fața Restaurantului Ciocârlia – modul comercial.  
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26) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Îndreptarea 
erorii materiale strecurate în cuprinsul H.C.L.M. Brăila nr. 527/30.09.2019 referitoare la 
„Închirierea prin încredințare directă a unui teren ce aparține domeniului public al Municipiului 
Brăila, în vederea amplasării unei terase cu caracter permanent în fața spațiului comercial”.  
 

27) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Exprimarea 
acordului Consiliului Local Municipal Brăila, pentru executarea unor lucrări de 
construire/desființare pe terenuri ce aparțin domeniului public și privat al Municipiului Brăila.  
 

28) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Dezmembrarea, partajarea și alipirea unor terenuri ce aparţin domeniului privat al 
Municipiului Brăila.  

 
29) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Completarea H.C.L.M. Brăila nr.51/27.02.2009 referitoare la „Atestarea apartenenţei la 
domeniul privat al Municipiului Brăila, a unor imobile, în vederea înscrierii acestora în cartea 
funciară”.  

 
30) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Atribuirea 

în folosință gratuită a terenului în suprafață de 128,00 mp ce aparține domeniului privat al 
Municipiului Brăila, situat în Brăila, str. 1 Decembrie 1918 nr. 51, solicitantei DIRECȚIA 
SANITAR VETERINARĂ ȘI PENTRU SIGURANȚA ALIMENTELOR BRĂILA, teren pe care 
se află amplasată construcția C1, aparținând domeniului public al statului și aflată în 
administrarea Autorității Naționale Sanitar Veterinare și pentru Siguranța Alimentelor - 
Direcția Sanitar Veterinară și pentru Siguranța Alimentelor Brăila.  

 
31) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Constituirea 

dreptului de superficie, cu titlu oneros, asupra terenului ce aparține domeniului privat al 
Municipiului Brăila, în suprafață de 13,00 mp indiviz din suprafața de 663,00 mp, situat în 
Brăila, str. Dudului nr. 3, NCP 93453, societății TEMPESTA TRADING S.R.L., teren pe care 
se află amplasată construcția C1, proprietatea acesteia.  

 
32) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Constituirea dreptului de superficie, cu titlu oneros, asupra terenului ce aparține domeniului 
privat al Municipiului Brăila, în suprafață de 222,00 mp, situat în Brăila, str. Cantonului nr. 25, 
NCP 93797, solicitantei CHIRIC NELUȚA, teren pe care se află amplasate construcțiile C1, 
C2 și C3 proprietatea acesteia.  

 
33) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Constituirea 

dreptului de superficie, cu titlu oneros, asupra terenului ce aparține domeniului privat al 
Municipiului Brăila, în suprafață de 162,00 mp indiviz din suprafața de 261,00 mp, situat în 
Brăila, str. Cernăuți nr. 8A, NCP 94224, solicitanților COLȚ MARIȚA și COLȚ IFRIM, teren 
pe care se află amplasate construcțiile C1, C2, C3 și C4, proprietatea acestora.  
 

34) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Constituirea 
dreptului de superficie, cu titlu oneros, asupra terenului ce aparține domeniului privat al 
Municipiului Brăila, în suprafață de 297,00 mp, situat în Brăila, str. Prahovei nr. 24, NCP 
93390, solicitantei TOADER MIRELA – GIANINA, teren pe care se află amplasată 
construcția C1, proprietatea acesteia.  
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35) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea 
vânzării locuinței tip A.N.L. situată în Brăila, str. Radu Popescu, nr. 6, bl. A, sc. 1, et. 2,       
ap. 5. 

 
36) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea 

vânzării locuinței tip A.N.L. situată în Brăila, str. Sulina, nr. 4, bl. A1, sc. 2, et. 3, ap. 16.  
 

37) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Încetarea 
dreptului de folosinţă gratuită asupra terenului situat în Brăila, str. Radu Portocală nr. 13 
(fosta Zonă Industrială Sud lot 95), în suprafaţă de 259,00 mp, NCP 83582, constituit prin 
H.C.L.M. Brăila nr. 352/21.11.2008 în favoarea domnului BĂLAN CRISTINEL.  
 

38) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Atribuirea 
denumirii de „Strada Florilor”, drumului de acces către loturile destinate pentru 
construirea de locuințe, situat în Brăila, Tarlaua 36, Parcela 271/3/2, lot 2, în suprafață 
de 2427,00 mp, identificat cu NCP 78891.  

 
39) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, 
str. 1 Decembrie 1918 nr. 113, corp C1, ap. 1 (S+P) + corp C2 (P), NCP 80649-C1-U1.  
 

40) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, 
Calea Călărașilor nr. 5, parter, mezanin, ap. 1, NCP 80977-C1-U1.  

 
41) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, 
Calea Călărașilor nr. 30 (modul IV, modul V, modul VI și teren), NCP 1132.  

 
42) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, 
str. Școlilor nr. 22, NCP 85674.  

 
43) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, 
str. Tâmplari nr. 15 – 17 (teren), NCP 12221.  

 
44) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, 
str. Vapoarelor nr. 8, Teren + C1, C2 (U1 + U2), C3, C4 (U1), C5, C6 - NCP 17256.  

 
45) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea 

PLANULUI URBANISTIC de DETALIU pentru obiectivul <CONSTRUIRE STAȚIE 
DISTRIBUȚIE CARBURANȚI, SKID GPL, AMPLASARE TOTEM, PYLON, ÎMPREJMUIRE 
TEREN>, la adresa din Municipiul Brăila, str. Râmnicu Sărat nr.92E, inițiat de societatea 
„SILEXP” S.R.L.  

 
46) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Acordarea 

unor mandate speciale reprezentanților Consiliului Local Municipal Brăila în Adunarea 
Generală a Acţionarilor la societatea BRAICAR S.A. Brăila.  
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47)  Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Aprobarea participării reprezentanților Municipiului Brăila la Ziua recunoștinței cetățenilor 
Orașului Plevna, Bulgaria, în perioada 08 - 12 decembrie 2019.  

 
48) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, 
str. Împăratul Traian nr. 10 (teren + Ap. 1, NCP 78538-C1-U2 + Ap. 2, NCP 78538-C1-U3). 

 
49) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Alegerea 

preşedintelui de şedinţă pentru luna decembrie 2019. 
 
50) Alte probleme. 
 
Se supune la vot ordinea de zi modificată: 
– Cine este pentru ? 

 – Cine se abţine ? 
– Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, ordinea de zi a fost aprobată. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 1 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre inițiat 
de Primarul Municipiului Brăila privind: Modificarea H.C.L.M. Brăila nr. 147/16.04.2019 
referitoare la „Aprobarea numărului de burse şi a cuantumului unei burse pentru elevii de la 
cursurile cu frecvenţă din unităţile de învăţământ preuniversitar de stat, pe anul 2019”, cu 
modificările ulterioare. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 
Trecem la dezbaterea punctului 2 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre inițiat 

de Primarul Municipiului Brăila privind: Acordarea de granturi unităților de învățământ 
preuniversitar de stat de pe raza municipiului Brăila pentru premierea elevilor și cadrelor 
didactice cu rezultate deosebite în domeniul performanțelor școlare (media 10 la examenul de 
evaluare națională/bacalaureat) în anul școlar 2018-2019. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 

Trecem la dezbaterea punctului 3 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre inițiat 
de Primarul Municipiului Brăila privind: Acordarea de granturi unităților de învățământ 
preuniversitar de stat de pe raza municipiului Brăila pentru premierea elevilor și cadrelor 
didactice cu rezultate deosebite în domeniul performanțelor școlare (olimpiade 
școlare/competiții internaționale și naționale) în anul școlar 2018-2019. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
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Domnul consilier Tabarac Adrian: 
Sunt elevi care au concurat la nivel de competiții, dar nu din partea liceului, ci din partea 

cluburilor sportive din municipiul Brăila și au adus medalii reprezentând România și implicit 
municipiul Brăila. Pot fi premiați și acești elevi? 

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Primăria Municipiului Brăila și Inspectoratul Școlar Județean conform regulamentului 

aprobat în consiliul local, premiază doar performanțele din competițiile desfășurate sub egida 
Ministerului Educației Naționale. În paralel, există foarte multe alte competiții desfășurate de 
cluburi sportive private, de Palatul Copiilor care se încadrează într-o altă categorie. În situația 
la care faceți referire, se poate pleca de la clubul de karting până la majorete, dar pentru a 
exista o anumită recunoaștere s-au ales, prin regulamentul aprobat în consiliul local, doar cele 
aflate sub egida Ministerului Educației Naționale. Regulamentul a fost aprobat dintotdeauna în 
această formă. 

 
Domnul consilier PĂTĂRLĂGEANU VALENTIN, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 
Trecem la dezbaterea punctului 4 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre inițiat 

de Primarul Municipiului Brăila privind: Rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al 
Municipiului Brăila pe anul 2019.  

Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 19 voturi ”pentru” și 7 abțineri ale domnilor consilieri Ioniță Ion – Sorin, Popa 

Petrică – Costel, Tabarac Adrian, Pricop Cristian – Florinel, Sîrbu Constantin, Bașno 
Alexandru – Vlăduț și Bucur Claudia – Raluca, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

Trecem la dezbaterea punctului 5 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre inițiat 
de Primarul Municipiului Brăila privind: Rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al 
SERVICIULUI DE TRANSPORT PUBLIC LOCAL DE CĂLĂTORI ŞI ADMINISTRARE  
PORTUARĂ BRĂILA,  pe anul 2019. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
 

Domnul consilier Păun Dan: 
La acest proiect nu particip la vot. 
 

Doamna consilier Rădulescu Daniela - Elena: 
La acest proiect nu particip la vot. 
 

Domnul consilier PĂTĂRLĂGEANU VALENTIN, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
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Trecem la dezbaterea punctului 6 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre inițiat 
de Primarul Municipiului Brăila privind: Rectificarea bugetului general centralizat al 
Municipiului Brăila pe anul 2019. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 19 voturi ”pentru” și 7 abțineri ale domnilor consilieri Ioniță Ion – Sorin, Popa 

Petrică – Costel, Tabarac Adrian, Pricop Cristian – Florinel, Sîrbu Constantin, Bașno 
Alexandru – Vlăduț și Bucur Claudia – Raluca, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 7 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre inițiat 
de Primarul Municipiului Brăila privind: Rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al 
REGIEI AUTONOME „ADMINISTRAŢIA ZONEI LIBERE BRĂILA”, pe anul 2019. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 
Trecem la dezbaterea punctului 8 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre inițiat 

de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea Planului de acţiuni sau de lucrări de 
interes local pentru repartizarea orelor de muncă ce urmează a fi prestate în anul 2020. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
 
Domnul consilier Botea Petre - Bogdan: 

 Domnule Primar, noi am mai discutat despre aceste ore de muncă în folosul 
comunității. La acest moment, există 400 de persoane apte de muncă, care se află în 
supraveghere la Serviciul de Probațiune și care trebuie să efectueze ore de muncă în folosul 
comunității. Deci, există 400 de persoane, cu adeverințe medicale, apte de muncă, pentru că 
altfel nu primeau pedepse sub supraveghere și care se plictisesc. 

Vă rugăm să-i chemați la muncă.  
Cei cu venitul minim garantat care au 5, sau 7 copii, sunt în așteptare. Vă rog încă o 

dată, să-i chemați la muncă nu numai pe cei care au venit minim garantat. 
 
Domnul consilier, PĂTĂRLĂGEANU VALENTIN, Președinte de ședință: 
Vă rog să luați cuvântul doamnă director Oancea Nicoleta. 
 
Doamna Oancea Nicoleta, Director al Direcției de Asistență Socială Brăila: 

 Problema cea mai mare pe care o întâlnim de fiecare dată este faptul că nu-i depistăm 
pe toți aceeia care trebuie să presteze ore de muncă în folosul comunității. 
 Poliția Locală se deplaseză la toți cei care sunt obligați să presteze ore de muncă în 
folosul comunității, dar aceștia, de foarte multe ori nu sunt de găsit, datorită faptului că sunt 
plecați din țară. 
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Domnul consilier Botea Petre - Bogdan: 
 Faceți un raport către Serviciul de Probațiune cu acele persoane care nu se prezintă 

pentru efectuarea acestor ore, pentru că acest serviciu sesizează imediat instanța, care 
anulează beneficiul supravegherii. Dacă întocmeați raport, poate aveați și oameni. Eu am 
verificat statistica, și mai mult de una, două, sau trei persoane, nu sunt. 

 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Aici, doresc să vă întrerup puțin, deoarece am să vă menționez următorul lucru. 
Mă bucur pentru faptul că doamna director Oancea i-a răspuns domnului consilier 

Botea. 
Vă rog doamnă director să faceți o informare domnului consilier Botea, cât și celorlalți 

consilieri, să se vadă câte persoane au prestat ore în folosul comunității și să comunicați 
Serviciului de Probațiune și instanței numărul persoanelor care au efectuat și care nu au 
efectuat orele de muncă. 

Atunci, cu siguranță, acest subiect va fi închis. 
În continuare, vă asigur de aceeași procedură tranșantă, astfel încât să nu existe 

personane care să beneficieze de vreun drept de la Primăria Municipiului Brăila și să nu 
presteze ore de muncă în folosul comunității. 

Așa cum se observă, numărul acestora s-a redus semnificativ și se va reduce în 
continuare. 

 

Domnul consilier PĂTĂRLĂGEANU VALENTIN, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 

Trecem la dezbaterea punctului 9 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre inițiat 
de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea, pentru anul 2020, a încheierii 
convențiilor provizorii pentru acordarea de servicii de asistență socială, încheiate între 
Consiliul Local Municipal Brăila, prin Direcția de Asistență Socială și asociația/fundația/cultul 
recunoscut în România selectată/selectat în baza Legii nr.34/1998. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 10 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Stabilirea numărului mediu lunar al 
legitimațiilor pentru care Direcția de Asistență Socială va asigura plata gratuității transportului 
urban cu mijloace de transport în comun de suprafaţă persoanelor cu dizabilități încadrate în 
gradul grav și accentuat de handicap, asistenților personali cât și însoțitorilor acestora, pentru 
anul 2020.  

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
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Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 11 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Modificarea H.C.L.M. Brăila 
nr.121/21.03.2019 referitoare la “Stabilirea componenţei nominale a echipei mobile pentru 
intervenţia de urgenţă în cazurile de violenţă domestică la nivelul Municipiului Brăila”.  

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 12 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Încetarea prevederilor articolului 2 din 
H.C.L.M. Brăila nr. 728/20.12.2018 referitoare la “Înfiinţarea ADĂPOSTULUI DE NOAPTE, 
prin reorganizarea Centrului Social de Găzduire in Regim de Urgenţă Brăila”. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 13 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea Notelor de fundamentare și a 
tarifelor pentru activitățile de punere în funcțiune, întreținere și trecere în conservare, inclusiv 
transport, a fântânilor arteziene, bazinelor ornamentale și a cișmelelor stradale de apă 
potabilă, începând cu anul 2020.  

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
 
Domnul consilier Traian Adrian: 
Vă rog să se consemneze că, la acest proiect de hotărâre nu particip la vot. 
 
Domnul consilier Gojan Petru: 
De asemenea, nici eu nu particip la votul acestui proiect de hotărâre. 

 
Domnul consilier PĂTĂRĂGEANU VALENTIN, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 14 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea proiectului “Stații de 
reîncărcare pentru vehicule electrice în Municipiul Brăila'', a documentației tehnico- 
economice faza I, a indicatorilor tehnico- economici, precum și depunerea acestuia în cadrul 
Programului privind reducerea emisiilor de gaze cu efect de seră în transporturi, prin 
promovarea infrastructurii pentru vehiculele de transport rutier nepoluant din punct de vedere 
energetic: stații de reîncărcare pentru vehicule electrice în municipiile reședințe de județ.  
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Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
 
Domnul consilier Căprariu Lucian: 
Domnule Primar, ar trebui să transmitem colegilor ce am discutat. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Da, domnule consilier. Solicităm ca în proiectul tehnic să fie prevăzută și posibilitatea 

dotării stațiilor cu echipament, care să permită încasarea contravalorii energiei electrice 
folosite la reîncărcarea mașinilor la prețul de achiziție. 

Va trebui să supuneți la vot această completare. 
 

Domnul consilier PĂTĂRĂGEANU VALENTIN, Președinte de ședință:  
Supunem la vot amendamentul propus de domnul Primar. 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, amendamentul propus de domnul Primar, Viorel – Marian 

Dragomir a fost aprobat. 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 15 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Modificarea H.C.L.M. Brăila 
nr.542/31.10.2018 referitoare la <Aprobarea documentației tehnico – economice 
Documentație de Avizare Lucrări Intervenții (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivul de investiţii „Sistem irigații Faleza Dunării”>.  

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 16 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Modificarea și completarea H.C.L.M. Brăila 
nr. 292/17.07.2017 referitoare la <Aprobarea indicatorilor tehnico – economici pentru 
obiectivul de investiții „Modernizare străzi Cartier Radu Negru”>, modificată prin H.C.L.M. 
Brăila nr. 295/25.06.2019.  

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
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 Trecem la dezbaterea punctului 17 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Actualizarea datelor de identificare ale 
bunului denumit generic „Împrejmuire cimitirul Sfântul Constantin”, înscris în Inventarul 
domeniului public al Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. Brăila nr. 325/30.09.2011, la 
Capitolul G, Subcapitolul G10 – „Cimitire”, poziția nr. 5, conform procesului – verbal la 
terminarea lucrărilor nr. 14814/26.09.2019.  

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii?  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 18 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Completarea Capitolului G, Subcapitolul 
G11 – „Rețea de iluminat public”, aflat în Inventarul domeniului public al Municipiului 
Brăila, actualizat prin H.C.L.M. nr.325/30.09.2011 și completat prin H.C.L.M. nr. 
167/29.06.2015, cu două noi poziții, conform procesului - verbal de recepție la terminarea 
lucrărilor nr. 11040/08.04.2019. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 19 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind:  Completarea Capitolului G, Subcapitolul 
G11 - „Rețea de iluminat public”, aflat în Inventarul domeniului public al Municipiului Brăila, 
actualizat prin H.C.L.M. Brăila nr.325/30.09.2011 și completat prin H.C.L.M. Brăila nr. 
167/29.06.2015, cu două noi poziții, conform procesului - verbal de recepție la terminarea 
lucrărilor nr. 19419/21.06.2019. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 
Trecem la dezbaterea punctului 20 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind:  Transmiterea în administrarea Serviciului 
de Utilitate Publică de Administrare şi Gospodărire Locală Brăila, a unor bunuri publice – 
locuri de joacă, înscrise in inventarul domeniului public al Municipiului Brăila actualizat 
conform H.C.L.M. 325/2011, la cap.G6- Spatii verzi, locuri de joacă și parcări. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
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Domnul Ion Drăgan, Secretarul Municipiului Brăila: 
Vreau să fac o observație, cea pe care am menționat-o și la începutul ședinței, faptul 

că documentația a fost retransmisă pe platformă, ca urmare a unor modificări aduse în 
ultimul moment. 

 
Domnul consilier, PĂTĂRLĂGEANU VALENTIN, Președinte de ședință: 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 21 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind:  Propunerea de emitere a unei Hotărâri de 
Guvern referitoare la „Transmiterea unei părți din imobilul 567, situat în Brăila, Calea 
Călăraşilor nr.236, înscris în Cartea Funciară nr. 92878, din domeniul public al statului şi din 
administrarea Ministerului Apărării Naţionale, în domeniul public al Municipiului Brăila”.  

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 22 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind:  Completarea anexei nr. 2 la H.C.L.M. 
Brăila nr. 215/29.07.2015 referitoare la „Atribuirea în folosință gratuită, pe durata funcționării 
capacităților energetice și acordarea dreptului de a executa rețele subterane”, solicitantei 
Societatea de Distribuție a Energiei Electrice Muntenia Nord S.A., Sucursala de 
Distribuție a Energiei Electrice Brăila. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 23 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Completarea anexei nr.4 la H.C.L.M. 
nr.429/21.12.2015 - „Lista terenurilor ce aparţin domeniului public al Municipiului Brăila ce 
sunt sau pot fi ocupate de construcţii tip balcon, alei acces, extinderi spații comerciale, alte 
construcții autorizate”.  

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
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 Trecem la dezbaterea punctului 24 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Închirierea prin încredințare directă a unui 
teren ce aparține domeniului public al Municipiului Brăila ce poate fi ocupat de construcții tip 
balcon, alei acces, extinderi spații comerciale, alte construcții autorizate, conform 
Regulamentului aprobat prin H.C.L.M. Brăila nr. 245/30.06.2017.  

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 25 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Perfectarea unui act adiţional la contractul 
de închiriere nr. 198/13.02.1997, încheiat între Municipiul Brăila şi Societatea MAVINUT 
S.R.L., în sensul majorării suprafeţei de teren de la 30,23 mp la 52,23 mp, teren ce aparține 
domeniului public al Municipiului Brăila, situat în Calea Călărașilor, în fața Restaurantului 
Ciocârlia – modul comercial.  

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 26 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Îndreptarea erorii materiale strecurate în 
cuprinsul H.C.L.M. Brăila nr. 527/30.09.2019 referitoare la „Închirierea prin încredințare 
directă a unui teren ce aparține domeniului public al Municipiului Brăila, în vederea amplasării 
unei terase cu caracter permanent în fața spațiului comercial”.  

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 27 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Exprimarea acordului Consiliului Local 
Municipal Brăila, pentru executarea unor lucrări de construire/desființare pe terenuri ce 
aparțin domeniului public și privat al Municipiului Brăila.  

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 

Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
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Trecem la dezbaterea punctului 28 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Dezmembrarea, partajarea și alipirea unor 
terenuri ce aparţin domeniului privat al Municipiului Brăila. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 29 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Completarea H.C.L.M. Brăila 
nr.51/27.02.2009 referitoare la „Atestarea apartenenţei la domeniul privat al Municipiului 
Brăila, a unor imobile, în vederea înscrierii acestora în cartea funciară”.  

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 30 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Atribuirea în folosință gratuită a terenului în 
suprafață de 128,00 mp ce aparține domeniului privat al Municipiului Brăila, situat în Brăila, 
str. 1 Decembrie 1918 nr. 51, solicitantei DIRECȚIA SANITAR VETERINARĂ ȘI PENTRU 
SIGURANȚA ALIMENTELOR BRĂILA, teren pe care se află amplasată construcția C1, 
aparținând domeniului public al statului și aflată în administrarea Autorității Naționale Sanitar 
Veterinare și pentru Siguranța Alimentelor - Direcția Sanitar Veterinară și pentru Siguranța 
Alimentelor Brăila.  

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 31 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Constituirea dreptului de superficie, cu titlu 
oneros, asupra terenului ce aparține domeniului privat al Municipiului Brăila, în suprafață de 
13,00 mp indiviz din suprafața de 663,00 mp, situat în Brăila, str. Dudului nr. 3, NCP 93453, 
societății TEMPESTA TRADING S.R.L., teren pe care se află amplasată construcția C1, 
proprietatea acesteia.  

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
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Trecem la dezbaterea punctului 32 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Constituirea dreptului de superficie, cu titlu 
oneros, asupra terenului ce aparține domeniului privat al Municipiului Brăila, în suprafață de 
222,00 mp, situat în Brăila, str. Cantonului nr. 25, NCP 93797, solicitantei CHIRIC NELUȚA, 
teren pe care se află amplasate construcțiile C1, C2 și C3 proprietatea acesteia.  

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 25 voturi „pentru” și o abținere a domnului consilier Căprariu Lucian, proiectul de 

hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 33 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Constituirea dreptului de superficie, cu titlu 
oneros, asupra terenului ce aparține domeniului privat al Municipiului Brăila, în suprafață de 
162,00 mp indiviz din suprafața de 261,00 mp, situat în Brăila, str. Cernăuți nr. 8A, NCP 
94224, solicitanților COLȚ MARIȚA și COLȚ IFRIM, teren pe care se află amplasate 
construcțiile C1, C2, C3 și C4, proprietatea acestora.  

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 25 voturi „pentru” și o abținere a domnului consilier Căprariu Lucian, proiectul de 

hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 34 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Constituirea dreptului de superficie, cu titlu 
oneros, asupra terenului ce aparține domeniului privat al Municipiului Brăila, în suprafață de 
297,00 mp, situat în Brăila, str. Prahovei nr. 24, NCP 93390, solicitantei TOADER MIRELA – 
GIANINA, teren pe care se află amplasată construcția C1, proprietatea acesteia.  

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 25 voturi „pentru” și o abținere a domnului consilier Căprariu Lucian, proiectul de 

hotărâre a fost aprobat. 
 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 35 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind:  Aprobarea vânzării locuinței tip A.N.L. 
situată în Brăila, str. Radu Popescu, nr. 6, bl. A, sc. 1, et. 2, ap. 5. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii?  

Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
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 Trecem la dezbaterea punctului 36 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea vânzării locuinței tip A.N.L. 
situată în Brăila, str. Sulina, nr. 4, bl. A1, sc. 2, et. 3, ap. 16.  

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 37 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Încetarea dreptului de folosinţă gratuită 
asupra terenului situat în Brăila, str. Radu Portocală nr. 13 (fosta Zonă Industrială Sud lot 
95), în suprafaţă de 259,00 mp, NCP 83582, constituit prin H.C.L.M. Brăila nr. 
352/21.11.2008 în favoarea domnului BĂLAN CRISTINEL.  

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 
 Trecem la dezbaterea punctului 38 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Atribuirea denumirii de „Strada Florilor”, 
drumului de acces către loturile destinate pentru construirea de locuințe, 
situat în Brăila, Tarlaua 36, Parcela 271/3/2, lot 2, în suprafață de 2427,00 mp, identificat cu 
NCP 78891.  

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Trecem la dezbaterea punctului 39 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al 
Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, str. 1 Decembrie 1918 nr. 113, corp C1, ap. 
1 (S+P) + corp C2 (P), NCP 80649-C1-U1. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 19 voturi ”pentru” și 7 abțineri ale domnilor consilieri Bașno Alexandru – Vlăduț, 

Bucur Claudia – Raluca, Ioniță Ion – Sorin, Popa Petrică – Costel, Tabarac Adrian, Pricop 
Cristian – Florinel și Sîrbu Constantin, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
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Trecem la dezbaterea punctului 40 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al 
Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, Calea Călărașilor nr. 5, parter, mezanin, 
ap. 1, NCP 80977-C1-U1. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 19 voturi ”pentru” și 7 abțineri ale domnilor consilieri Bașno Alexandru – Vlăduț, 

Bucur Claudia – Raluca, Ioniță Ion – Sorin, Popa Petrică – Costel, Tabarac Adrian, Pricop 
Cristian – Florinel și Sîrbu Constantin, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 
Trecem la dezbaterea punctului 41 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind:  Neexercitarea dreptului de preempţiune al 
Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, Calea Călărașilor nr. 30 (modul IV, modul 
V, modul VI și teren), NCP 1132. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 19 voturi ”pentru” și 7 abțineri ale domnilor consilieri Bașno Alexandru – Vlăduț, 

Bucur Claudia – Raluca, Ioniță Ion – Sorin, Popa Petrică – Costel, Tabarac Adrian, Pricop 
Cristian – Florinel și Sîrbu Constantin, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 42 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al 
Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, str. Școlilor nr. 22, NCP 85674.  

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 19 voturi ”pentru” și 7 abțineri ale domnilor consilieri Bașno Alexandru – Vlăduț, 

Bucur Claudia – Raluca, Ioniță Ion – Sorin, Popa Petrică – Costel, Tabarac Adrian, Pricop 
Cristian – Florinel și Sîrbu Constantin, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 43 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al 
Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, str. Tâmplari nr. 15 – 17 (teren), NCP 
12221.  

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
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Cu 19 voturi ”pentru” și 7 abțineri ale domnilor consilieri Bașno Alexandru – Vlăduț, 
Bucur Claudia – Raluca, Ioniță Ion – Sorin, Popa Petrică – Costel, Tabarac Adrian, Pricop 
Cristian – Florinel și Sîrbu Constantin, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

Trecem la dezbaterea punctului 44 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al 
Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, str. Vapoarelor nr. 8, Teren + C1, C2 (U1 + 
U2), C3, C4 (U1), C5, C6 - NCP 17256.   

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 19 voturi ”pentru” și 7 abțineri ale domnilor consilieri Bașno Alexandru – Vlăduț, 

Bucur Claudia – Raluca, Ioniță Ion – Sorin, Popa Petrică – Costel, Tabarac Adrian, Pricop 
Cristian – Florinel și Sîrbu Constantin, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
 Trecem la dezbaterea punctului 45 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea PLANULUI URBANISTIC de 
DETALIU pentru obiectivul <CONSTRUIRE STAȚIE DISTRIBUȚIE CARBURANȚI, SKID 
GPL, AMPLASARE TOTEM, PYLON, ÎMPREJMUIRE TEREN>, la adresa din Municipiul 
Brăila, str. Râmnicu Sărat nr.92E, inițiat de societatea „SILEXP” S.R.L.  

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
 
Domnul consilier, Sîrbu Constantin: 
Vreau să întreb autoritățile, pentru acest proiect există autorizație de construcție? 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Care proiect? 
 
Domnul consilier, Sîrbu Constantin: 
Cel cu stația de carburanți. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
La ce să existe autorizație de construire? 
 
Domnul consilier, Sîrbu Constantin: 
Vreau să vă spun, că stația de alimentare de pe str. Rm. Sărat este gata. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Sunteți sigur că vorbim despre una și aceeași stație de alimentare? 
Eu vreau să știți domnule consilier, că dumneavoastră confundați stația de combustibil 

existentă, nou construită acum, care are plan urbanistic zonal aprobat, care are autorizație 
de construire, cu această stație, care va fi o stație viitoare, lângă cea existentă. 

 
Domnul consilier, Sîrbu Constantin: 
Îmi cer scuze, eu am crezut că este vorba de acea stație de care dumneavoastră 

menționați că deja are autorizație. După schițe, nu mi-am dat seama că mai există o altă 
stație. 

 



 25

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Nu are cum să apară în schiță viitoarea stație, pentru că încă nu s-a finalizat și nu 

poate fi înscrisă în cartea funciară. Este o construcție în lucru, cu cea învecinată. 
După finalizarea acestei construcții, se va face înscrierea în cartea funciară și atunci 

va exista și ea la documentație. 
 

Domnul consilier PĂTĂRLĂGEANU VALENTIN, Președinte de ședință: 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 
 Trecem la dezbaterea punctului 46 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Acordarea unor mandate speciale 
reprezentanților Consiliului Local Municipal Brăila în Adunarea Generală a Acţionarilor la 
societatea BRAICAR S.A. Brăila.  

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 47 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea participării reprezentanților 
Municipiului Brăila la Ziua recunoștinței cetățenilor Orașului Plevna, Bulgaria, în perioada 
08 - 12 decembrie 2019.  

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
 
Domnul Drăgan Ion, Secretarul Municipiului Brăila: 
Este un proiect de hotărâre care presupune vot secret pentru desemnarea unui 

consilier, care să ne reprezinte orașul în delegația la Ziua Recunoștinței cetățenilor Orașului 
Plevna din Bulgaria. 

În urma discuțiilor cu liderii de grup, s-a înaintat o propunere, în persoana doamnei 
consilier Lungu Florica. 

Vă consult, dacă mai sunt și alte propuneri. 
Nemaifiind alte propuneri, supun atenției dumneavoastră să faceți recomandări pentru 

o  comisie de numărare a voturilor. 
 
Domnul consilier, Boșneag Sorin – Eugen: 
Din această comisie, propun să facă parte domnii consilieri Tabarac Adrian, Caranica 

George – Marius și Păun Dan. 
 
Domnul consilier PĂTĂRLĂGEANU VALENTIN, Președinte de ședință:  
Supunem la vot componența comisiei de numărare a voturilor: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, comisia de numărare a voturilor a fost aprobată. 
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În timp ce se desfășoară procedura de vot, vă rog să trecem la dezbaterea proiectului 
cu care s-a suplimentat ordinea de zi. 

 

Trecem la dezbaterea punctului 48 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al 
Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, str. Împăratul Traian nr. 10 (teren + Ap. 1, 
NCP 78538-C1-U2 + Ap. 2, NCP 78538-C1-U3). 

Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 19 voturi ”pentru” și 7 abțineri ale domnilor consilieri Bașno Alexandru – Vlăduț, 

Bucur Claudia – Raluca, Ioniță Ion – Sorin, Popa Petrică – Costel, Tabarac Adrian, Pricop 
Cristian – Florinel și Sîrbu Constantin, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

Trecem la dezbaterea punctului 49 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Alegerea preşedintelui de şedinţă pentru 
luna decembrie 2019. 

 

Domnul Drăgan Ion, Secretarul Municipiului Brăila: 
Urmează pentru luna decembrie 2019, domnul consilier Păun Dan. 
 
Domnul consilier PĂTĂRLĂGEANU VALENTIN, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Domnul consilier PĂTĂRLĂGEANU VALENTIN, Președinte de ședință:  
Dau cuvântul domnului consilier Caranica George – Marius , președinte al comisiei de 

numărare a votului pentru a prezenta procesul verbal privind rezultatul votului: 
 

Domnul consilier Caranica George – Marius: 
Proces verbal încheiat astăzi 28.11.2019. 
 

Comisia de numărare a voturilor formată din: 
 

  - CARANICA GEORGE – MARIUS - Preşedinte 
  - TABARAC ADRIAN   - Membru 
  - PĂUN DAN     - Membru 
 

a procedat la numărarea voturilor pentru desemnarea reprezentantului Consiliului Local 
Municipal Brăila, în vederea participării la Ziua recunoștinței cetățenilor Orașului Plevna, 
Bulgaria, în perioada 08 - 12 decembrie 2019 și a constatat următoarele: 
 

a) LUNGU FLORICA           - voturi „pentru”      - 26 
       - voturi „împotrivă”   -   0  

       - voturi anulate         -   0      
  

TOTAL BULETINE DE VOT : 26 
 

 Drept pentru care am încheiat prezentul proces-verbal azi, 28 noiembrie 2019, în 3 
(trei) exemplare.  
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Domnul consilier PĂTĂRLĂGEANU VALENTIN, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre de la punctul 47: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 
Trecem la dezbaterea punctului 50 de pe ordinea de zi – Alte probleme: 

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Doresc să vă menționez, că a  fost supus dezbaterii publice proiectul de hotărâre 

privind modificarea regulamentului pentru responsabilizarea deținătorilor de câini din 
Municipiul Brăila. El a fost supus spre dezbatere publică. Toți cetățenii municipiului Brăila și 
toți consilierii locali pot depune amendamente la acest proiect, în vederea îmbunătățirii 
acestuia. 

Acest regulament se va modifica în următorul sens: „…în vederea menținerii igienei în 
spațiile publice din municipiul Brăila, însoțitorii animalelor de companie, au următoarele 
obligații: să dețină pe toată durata plimbării câinilor în spațiul public, pungă de unică folosință 
adecvate ridicării dejecțiilor produse de animalele pe care le însoțesc; să ridice de îndată 
dejecția animalelor de companie prevăzute de prezentul regulament; să nu arunce dejecțiile 
în spațiile publice, sau în spațiile adiacente acestora, sau în holurile și spațiile de acces din 
spațiile locative, unde au acces câinii”. 

Articolul 44 din regulament, se completează cu amendă pentru cei care nu respectă 
aceste prevederi. 

În paralel, solicit S.U.P.A.G.L.-ului să se implice și mai mult în acțiunile de ridicare a 
câinilor maidanezi de pe domeniul public, pentru a avea un oraș fără câini maidanezi și cât 
mai curat în perioada următoare. 

Toți cetățenii Municipiului Brăila și consilierii locali municipali pot depune 
amendamente în acest sens, iar cei care doresc, pot deveni inițiatori, așa cum v-am invitat și 
la ședința anterioară. În acest sens, vă invit să-l contactați pe domnul secretar. 
 

Domnul consilier, Tabarac Adrian: 
Domnule Primar, am observat în ultima perioadă „un ping-pong” în declarații între 

dumneavoastră și operatorii de salubritate. 
Cred că cel mai important lucru, este ca toți cetățenii Brăilei să nu fie afectați sub nici 

o formă de situația tensionată dintre Primărie și operatori. Chiar dacă operatorii privați cer 
anumite lucruri și spun că Primăria nu și-a îndeplinit toate atribuțiile din contract, respectiv să 
pună toată infrastructura necesară la dispoziție, chiar dacă veți încerca să reziliați toate 
contractele cu operatorii privați și chiar dacă operatorul ECO va rămâne unicul operator, 
unde acționar majoritar este Consiliul Local, și dacă nici această societate nu va reuși să se 
susțină, din aceleași cauze și va trebui să venim cu bani de la buget, tot cetățenii vor fi cei 
care vor suferi, pentru că bugetul local este alcătuit din banii cetățenilor acestui municipiu. 

Așa că, domnule Primar, vă întreb care este soluția pe care o vedeți dumneavoastră 
pentru a nu exista o situație tensionată cu operatorii de salubritate, iar pe viitor, chiar dacă 
doriți să demarați și alte proceduri de reziliere de contract, cum se va descurca și operatorul 
ECO? Vă mulțumesc ! 

 

Domnul consilier, Popa Petrică – Costel: 
Solicit S.U.P.A.G.L. dacă poate analiza timpii de schimbare a semaforului de la 

intersecția Republicii cu str. Griviței, în zona Piața Mare. Consider că timpii acordați pentru 
pietoni, respectiv pentru culoarea verde, sunt foarte mici. 
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Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Da domnule consilier Popa, vom solicita celor care au atribuții în acest sens 

analizarea aspectelor pe care le-ați menționat, deoarece vreau să fac o verificare, întrucât 
doresc să vă amintesc faptul că, reglementarea regulilor de circulație în Municipiul Brăila, se 
face de Poliția Națională – Poliția Rutieră. Primăria Municipiului Brăila are doar rolul de a 
implementa aceste reguli, prin marcarea trecerilor de pietoni, marcarea rutieră și instalarea 
semnelor de circulație. 

Reglementarea circulației, stabilirea de sensuri unice este atributul Poliției Naționale, a 
Poliției Rutiere, iar noi suntem doar cei care montăm acele indicatoare și inscripționăm pe 
asfalt sensurile de mers, linia continuă sau discontinuă și trecerea de pietoni. 

Vom avea o discuție în acest sens și vom solicita să reanalizeze și decizia va fi a 
Poliției Rutiere, iar noi o vom pune doar în practică. 

În ceea ce privește aspectul ridicat de domnul consilier Tabarac Adrian, vreau să vă 
spun că Primarul Municipiului Brăila nu face „ping-pong” cu operatorii de salubritate și nici cu 
nimeni altcineva. 

Primarul Municipiului Brăila reprezintă interesele cetățenilor din municipiu, un interes 
care privește salubrizarea la cel mai bun nivel și doresc să spună cetățenii dacă sunt 
mulțumiți de serviciul salubrizării, deoarece eu nu sunt mulțumit. Doresc să răspundă 
cetățenii dacă acceptă o impunere a creșterii taxei de salubrizare, lucru pe care eu nu-l 
doresc și nu este normal să aflăm din presă că, un operator transmite comunicate prin care 
solicită creșterea prețului, deoarece există un contract, există termene și există o procedură 
foarte clară. 

În ceea ce privește societatea ECO, nu există interesul nostru ca aceasta să devină 
unic operator în Municipiul Brăila. Noi ne-am dorit ca toate cele trei societăți, BRAI-CATA, 
RER și ECO să presteze servicii de calitate, să se doteze, dar să nu confundăm obligațiile pe 
care le au aceste societăți, cu cele pe care le are Primăria Brăila, care a virat în totalitate 
contribuția către Sistemul Integrat de Management al Deșeurilor, proiect votat de 
dumneavoastră, la care participă toate primăriile din județ, indiferent de „culoarea politică”. 

Acest proiect este administrat de Consiliul Județean Brăila și a finalizat toate acele 
stații de sortare și selectare, dar care pot fi transmise unui operator de salubritate și, deși ele 
sunt finalizate în momentul de față, doar după terminarea licitației pentru operatorul unic. 

Repet, deși ele sunt finalizate, nu pot fi date în administrare acelor societăți din 
municipiu, așa cum și noi, dar și dumneavoastră vă doriți, întrucât trebuie respectat Ghidul de 
finanțare al Uniunii Europene. 

Primăria și-a plătit în totalitate contribuția, urmează doar licitația pe care trebuie să o 
facă Consiliul Județean Brăila. 

Prețul la salubrizare pentru anul viitor, va crește doar cu rata inflației. Dacă salariul 
minim pe economie va crește, atunci și doar în acel moment, în funcție de nivelul în care va 
crește și societățile respective vor avea dreptul să ceară acoperirea diferenței de preț, în 
urma prezentării documentelor. Vom vedea dacă acest salariu minim pe economie va crește, 
sau nu crește. Ulterior, vom intra în consiliu local cu alte discuții. 

 
Domnul Jantea – Crican Alexandru, Viceprimarul Municipiului Brăila: 
Am doar o completare la problema intersecției străzii 1 Decembrie 1918 cu strada 

Grivița și în cadrul comisiei de siguranță, am discutat acest aspect cu reprezentantul I.P.J.-
ului și s-a conchis că se vor modifica acei timpi, se va face o analiza de către această 
instituție și atunci se va stabili exact ce trebuie făcut.  

Motivul pentru care acei timpi care sunt în acest moment, reprezentantul I.P.J. a 
afirmat că ar fi dus la ambuteiaje pe str. Grivița sau str.1 Decembrie 1918, întrucât în urma 
acelei intersecții, mai sunt și intersecții semaforizate. Se va face o analiză pentru modificarea 
acestor timpi pentru traversarea străzii. 
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Domnul consilier, Căprariu Lucian: 
Doresc să reamintesc domnului consilier Tabarac Adrian că societatea ECO 

benficiază de bani de la bugetul local. Ca să știe toată lumea, prestația la această societate 
este mai scumpă, decât la celelalte. 

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Există la fel ca și la toate celelalte. 
 
Domnul consilier, Căprariu Lucian: 
Nu, noi trebuie să adăugăm și costurile. Dacă vom ajunge să plătim 5 miliarde, vom 

împărți 5 miliarde la cantitatea ridicată. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Domnule consilier Căprariu, toate societățile au același tarif.  
 
Domnul consilier, Căprariu Lucian: 
Nu, vă faceți că nu înțelegeți. Dacă noi dăm mîine 1 miliard societății ECO, vom 

împărți acel miliard la prestație. 
 
Domnul consilier, Păun Dan: 
Este o problemă strict punctuală. Dacă tot s-a discutat de salubritate, de când s-a 

trecut la colectarea selectivă, s-au modificat zilele în care se ridică gunoiul. Din nefericire, 
cele două fracții ridicându-se în două zile diferite sunt foarte mulți oameni care în continuare 
sunt nelămuriți. 

Eu zic să nu mai cheltuim bani pentru o informare publică, iar sacii de colectare verzi, 
destinați pentru locuitorii de la case, ar trebui tipăriți cu data zilelor în care se ridică gunoiul. 

Dacă tot discutăm de semafoare, avem un semafor la Judecătorie, intersecția 
Bdul.Cuza cu Călărașilor care este pe intermitent. Eu consider că ar trebui să funcționeze și 
acesta. 

 
Domnul Jantea – Crican Alexandru, Viceprimarul Municipiului Brăila: 
Cu privire la semafoarele adiacente pe Călărași, la intersecția cu Bd. Independenței și 

cel de la intersecția cu Bdul.Al.I.Cuza, discuțiile pe care le-am avut în cadrul ședinței 
Comisiei de Siguranță în Trafic, reprezentantul I.P.J.-ului ne-a menționat în mod explicit, că 
nu se pot aprinde și nu se pot folosi acele semafoare în mod normal, întrucât ar duce la 
ambuteiaje majore pe artera de circulație Cal.Călărașilor.  

Prezența lor în acele intersecții reprezintă un moment de siguranță, în cazul în care 
sunt anumite evenimente speciale, cum ar fi vizita unui Președinte, sau o situație care 
impune și doar atunci se restricționează traficul cu acele semafoare. 

Inspectoratul Poliției Județene a spus foarte clar, că nu își dă acceptul cu privire la 
aprinderea acelor semafoare, întrucât Calea Călărșilor fiind semaforizată la intersecția cu 
str.Grivița, str. Mihai Bravu și, ulterior in Barieră, nu se impune aprinderea acelor semafoare. 

 
Domnul consilier, Tabarac Adrian: 
Domnule Primar, am adus în discuție despre tensiunea creată între Primărie și agenții 

de salubritate, deoarece eu vreau să știu și, cu toții ar trebui să știm exact, dacă Primăria și-a 
îndeplinit toate obligațiile din contract și dacă s-a pus la dispoziția operatorilor toată 
infrastructura necesară. Cred că nimeni nu își dorește să ajungă în instanță, Doamne ferește, 
pentru faptul că nu am respectat obligațiile noastre contractuale și pentru care să plătim 
despăgubiri. 

Eu cred că la societatea ECO ne poate costa mai mult gunoiul, pentru că orice ban, 
orice leu pe care Primăria îl dă societății ECO, este pentru a putea rezista pe piață. 
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Eu nu doresc mărirea acestor tarife, noi am susținut micșorarea taxelor de salubrizare, 
însă trebuie să știm că au fost achitate toate obligațiile, ca toți operatorii de salubritate să își 
poată desfășura activitatea, în condițiile minime obligatorii. 

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Domnule consilier Tabarac Adrian, vă aduceți aminte că, în consiliul local a fost votat 

în unanimitate acel act adițional la contractul de salubrizare, în repetate rânduri, prevedere 
care, în lege este obligatorie. Unii dintre operatorii de salubritate au refuzat să semneze acel 
act adițional, tocmai pentru a nu-și îndeplini obligațiile pe care aceștia le aveau în urma 
semnării acestuia. 

Să știți că, Primăria Municipiului Brăila a montat module de colectare selectivă, dar nu 
va putea colecta în locul cetățenilor. Au fost efectuate campanii de informare, presa ne-a fost 
parteneră în ceea ce privește colectarea selectivă și doresc să le mulțumesc, pentru că 
dânșii au prezentat această procedură dar, repet încă o dată, este și obligația soietăților să 
investească. 

În plus, noi ne-am îndeplinit obligațiile ca urmare a participării în acel contract cu 
finanțare europeană și v-am spus că, toate acele stații sunt finalizate, urmează ca într-o 
ședință de consiliu local să aprobăm caietul de sarcini, timp în care acesta va trebui aprobat 
în toate consiliile din județ, orașe și comune, iar ulterior, se va scoate la licitație, pentru care 
vor avea un operator unic ce va avea toată dotarea pusă la dispoziție. 

 
Domnul consilier, Caranica George – Marius: 
S-a menționat aici, în ședință, că societatea ECO este pe pierdere. Nu știu de unde 

aveți aceste informații, dar eu vă menționez că această societate nu înregistrează pierderi, 
chiar are profit, acest lucru putând fi văzut în bilanț, care este public. 

 
Domnul consilier, Căprariu Lucian: 
Atunci, să își facă investițiile din profit. 
 
Domnul consilier PĂTĂRLĂGEANU VALENTIN, Președinte de ședință:  

 
Dacă nu mai sunt și alte probleme, declar închise lucrările ședinței. 

 
  
 
 
 
Preşedinte de şedinţă: Pătărlăgeanu Valentin                           ___________      
 
 
Secretarul Municipiului Brăila: Drăgan Ion          ___________ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
J.I./4ex. 


